



Short Term Self-drive Hire Rates 汽車短期租用價目表

Brand 品牌	Model 型號	2-week (Min Rate) 兩星期租 (最低收費)	4-week 四星期租	Deposit 按金	Overtime Rate (daily)** 逾時租金 (每日計)**	Insurance Deductible 保險最高賠償額
	XE 20T	\$7,000	\$12,600	\$7,000	\$700	\$20,000
	XE 25T R-Sport	\$9,100	\$16,800	\$9,100	\$850	
	XE S	\$11,900	\$22,400	\$11,900	\$1,050	
	XF 25T Prestige	\$8,400	\$15,400	\$8,400	\$800	
	XJ2.0 Luxury LWB	\$14,000	\$26,600	\$14,000	\$1,200	
	F-Pace 35T Prestige	\$16,800	\$33,600	\$16,800	\$1,400	
	F-Type S Coupe	\$21,000	\$36,400	\$21,000	\$1,700	
	Discovery Sport 5-seat	\$7,700	\$14,000	\$7,700	\$750	
	Discovery Sport 7-seat	\$8,400	\$15,400	\$8,400	\$800	
	Discovery 4 3.0 SDV6*	\$9,100	\$16,800	\$9,100	\$850	
	Discovery 4 5.0 V8	\$9,100	\$16,800	\$9,100	\$850	
	Range Rover Evoque 5DR	\$11,200	\$21,000	\$11,200	\$1,000	
	Range Rover Sport 5.0 SC DYN	\$29,400	\$53,200	\$29,400	\$2,300	
	Range Rover 5.0 SC LWB AB	\$44,800	\$84,000	\$44,800	\$3,500	

All rates are subject to change without prior notice. 所有價格如有更改，恕不作另行通知。

\*必須持有輕型貨車駕駛執照

\*\* 逾時最多13天歸還

\*Must possess of Light Goods Vehicle

\*\*Overtime maxium to 13 days return

Terms & Conditions

- 1. Deposit :** The hirer is required to pay in advance the min rate deposit.
- 2. Driver Requirements :** All drivers must be 25 years old or above and possess a valid driver's license for not less than 2 years.  
Note : HKID card ( or travel document) and driving licence must be presented when collecting the vehicle.  
Please provide proof of your current address if you are using this service for the first time.
- 3. Minimum Rental Period :** 2 week = 14 days
- 4. Car Delivery Charge (One Way):**  
From JLR showroom - Hong Kong \$100 Kowloon \$200 New Territories \$300 Tung Chung & Airport Area \$400  
Note: Service will be provided only from Mon - Fri at 10am - 5pm (Public Holidays excluded)
- 5. Insurance :** All cars are covered by comprehensive insurance, however, in case of the rental vehicle is involved in an accident, the hirer shall be responsible for the maintenance costs of compensation for the car. If the cost of repairs is higher than the maximum insured amount of compensation, the maximum rent shall be paid the insurance compensation.
- 6. Convenience :** Drop off surcharge of HK\$250 will be levied if the hirer returns the car to anywhere other than JLR showroom, such surcharge will be levied upon reservation/collecton of car.
- 7. Petrol :** Petrol costs are not included in the hire rates and all vehicle tanks are filled when hiring out. All vehicles must be returned with a full tank of petrol; otherwise, the hirer shall pay the costs of all fuel and oil used during the hire period and a surchge of HK\$50 will be levied.
- 8. Extension of Rental :** Without prior permission from British Motors Limited, rental period extension are not permitted.
- 9. Other Provisions:** [Minimum 24 hours advance reservation is required. All cars are subject to availability at time of rental.] All prices are subject to change without prior notice. British Motors Limited reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice. All matters and disputes are subject to the final decision of British Motors Limited.

條款及細則

- 1. 租車按金：**租用人須繳付每部車輛的最低收費作租車按金
- 2. 駕駛者條件：**駕駛者的年齡必須為25歲以上，並持有不少於2年以上有效駕駛執照經驗。  
備註：辦理取車手續時必須出示香港身份證(或旅遊證件)及駕駛執照，如第一次租車必須出示地址證明。
- 3. 最短租車時間：**2 星期 = 14 天。
- 4. 送車費用(單程)：**  
Jaguar Land Rover 陳列室 - 港島\$100 九龍\$200 新界\$300 東涌及機場地區\$400  
備註：上述服務只限星期一至星期五 上午十時至下午五時 (公眾假期除外)。
- 5. 保險：**所有出租車輛均已購買保險。如出租車輛發生交通意外，租用人須負責賠償該車之維修費用如修理費用高於保險最高賠償額，租用人須支付保險最高賠償額。
- 6. 方便：**如果租用人於Jaguar Land Rover 陳列室以外還車，租用人須支付港幣二百五十元正之「跨區還車附加費」。有關費用須於預約租車/取車時繳付。
- 7. 汽油：**租車費用並不包括汽油。而所有出租車輛均已注滿汽油，還車前請自行為出租汽車入油，否則須支付汽油費用及港幣50元之額外附加費。
- 8. 延誤租期：**除獲得英倫汽車有限公司事先同意外，一概不得延遲交還車輛。
- 9. 其他條款：**[預訂須最少提前24小時，並視乎租車時車輛的供應情況而定。]所有價格如有更改，恕不作另行通知。英倫汽車有限公司保留隨時修改此條款及細則之權利而毋須另行通知。如有任何爭議，英倫汽車有限公司保留最終決定權。

Jaguar Land Rover Showroom Address : Shop Nos. 10-13, Sino Plaza, 255-257 Gloucester Road, Causeway Bay, Hong Kong Jaguar Land Rover 陳列室地列：香港銅鑼灣告士打道255-257號信和廣場地下10-13號舖

Tel/電話：2880 1242 Email/電郵：sammi.lui@britishmotors.com.hk

Opening Hours/辦公時間：Mon - Fri at 10am - 5pm (Public Holidays excluded) 星期一至星期五 上午十時至下午五時 (公眾假期除外)